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内容概要

　　朗读和背诵有助于克服“哑巴英语”。
在中国学英语，在课外说英语的机会不多，朗读和背诵就显得更加重要了。
对于提高口语能力，已有不少专家学者提出了许多好的建议和方法，其中一个重要的方法就是朗读和
背诵。
脑子里有词、有句，笔下才能写出来，嘴里才能说出来。
朗读与背诵是口语的基础。
说是即兴表达，因而，要说得好，必须有相当的语言知识和语言材料的积累。
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方向与目标坚持你的方向决心道德品质论诚实节俭同情思而后言公德成功之道什么是成功有志者，事
竟成良好的开端一分耕耘，一分收获永不放弃胜利者与失败者珍惜时间论守时合理利用时间今日事今
日毕看书读报读书的益处阅读作品的乐趣读书甘苦谈读报朋友与友谊理想的朋友友谊交朋友人生哲理
生命之歌生命是什么?花点时间每日准则我会与你相伴金玉良言人生人生旅途追求⋯⋯快乐与幸福异国
风情家庭与父母运动与健康四季牧歌自然环境环境保护趣味故事科学家故事人生百年
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章节摘录

　　For this purpose， one day， he told his sons tobring him a bundle of chopsticks. When the sonshad done so
， he put the chopsticks together into abundle. Then， he placed it into the hands of theeldest son and ordered
him to break it in pieces.The son tried with all his strength， but was notable to do it. Then， the father asked the
other sonsto do the same thing， and got the same result.Then， the father opened the bundle， took
thechopsticks separately， one by one， and again putthem into his sons' hands. He next asked them tobreak the
chopsticks in their hands again， and thistime， they broke the chopsticks easily. The sons were quite puzzled，
when the fathersaid， "My sons， if you are of one mind， and uniteto help each other， you will be as this
bundle， thatis， even if you meet with strong enemies and terribledifficulties， you will not be injured as long as
youunite as one but on the other hand， if you aredivided among yourselves， you will be broken aseasily as these
chopsticks. "
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